



6D4N GOLD COAST FUN

DAY 1 : Depart Kuala Lumpur

DAY 2 : Arrival Brisbane - Gold Coast

Upon arrival, meet & greet then transfer to Gold Coast Hotel

Day 3 : Sea World Admission ticket with return transfer

 B

After breakfast, visit the Sea World where you can make contact with marine life wonders and experience a whole world of amazing rides, shows and attractions at a Gold Coast theme park favorite!

At the Sea World theme park next door, throw yourself in the deep end on **thrilling rides**. Hop on the Jet Ski roller coaster and get whisked through rock pools and caves at speeds of up to 45 miles per hour (75 kilometers per hour). See **the penguins**, feed a **sting ray**, watch a **dolphin or seal show** - you can even watch polar bears swimming underwater. Sea World's breeding program gives you a chance to **meet baby dolphins** in the Nursery Pool. At the Seabird Aviary, injured birds are rehabilitated for return to the wild. Transfer to hotel after a exciting adventure at Seaworld.



早餐后，参观海洋世界，在那里您可以接触到海洋生物奇观，并在黄金海岸最受欢迎的主题公园体验令人惊叹的游乐设施、表演和景点的整个世界！

在海洋世界主题公园，您可尽情享受惊险刺激的游乐设施。跳上 Jet Ski 过山车，以每小时 45 英里（每小时 75 公里）的速度穿过岩石池和洞穴。看企鹅、喂鳐鱼、观看海豚或海豹表演——您甚至可以观看北极熊在水下游泳。海洋世界的繁殖计划让您有机会在保育池中见到小海豚。在海鸟鸟舍，受伤的鸟儿得到康复以返回野外。在海洋世界进行激动人心的冒险后，转移到酒店。

Day 4 : Paradise Country Farm with transfer

 B

After breakfast, visit us and enjoy our Aussie farm experience. Life on a farm is a fantasy for kids of all ages and that's the universal appeal of **Paradise Country Farm**...a great day out for kids, families, students and anyone seeking a slice of outback adventure! Don't miss the damper and billy tea by the campfire, as well as the delicious barbecue lunch with live Aussie entertainment and bush dancing. Transfer to Hotel later.

- Discover Australia's unique wildlife, gorgeous farm animals and amazing Australian Shows at this must see Gold Coast Destination - Paradise Country, just 45 minutes from Brisbane
- Get up close and personal with Aussie animals like koalas, kangaroos and dingoes
- Learn about life on a farm with educational shows on sheep shearing, boomerang throwing, stock whip handling, and more!
- Bring out the whole family to play and learn in a safe, kid friendly environment

早餐后，参观我们并享受我们的澳大利亚农场体验。农场生活对所有年龄段的孩子来说都是一种幻想，对于孩子、家庭、学生和任何寻求内陆冒险的人来说，这是一个美好的一天！不要错过篝火旁的消音和比利茶，以及美味的烧烤午餐，包括现场澳大利亚娱乐和丛林舞蹈。稍后转移到酒店。



- 在这个必看的黄金海岸目的地 - 天堂之乡发现澳大利亚独特的野生动物、华丽的农场动物和令人惊叹的澳大利亚表演，距离布里斯班仅 45 分钟路程
- 与考拉、袋鼠和野狗等澳大利亚动物亲密接触
- 通过剪羊毛、投掷回力镖、处理鞭子等教育节目了解农场生活！
- 全家人在安全、儿童友好的环境中玩耍和学习



Day 5 : Movie World ticket with transfer

B

Today after reaches Holt Street Wharf, transfer to the **Movie World theme park**. A whole world of entertainment, from heart-thumping thrill rides like Lethal Weapon to the colorful but gentle rides in LOONEY TUNES Village to the fun filled shows...Warner Bros. Movie World has something for everyone.

Warner Bros Movie World: Experience the magic and excitement of a world where everyone's a star at Warner Bros. Movie World! The exciting new multi-million dollar Hollywood Stunt Driver stunt show is now open at Warner Bros. Movie World. Hollywood Stunt Driver showcases legendary car chases, car crashes and stunt scenes that have helped define some of Hollywood's greatest movies. See the new Journey to the Center of the Earth 4-D Adventure. Kids' WB presents the all new vibrantly entertaining and fun Live Looney. Tunes show - What's Up Rock?! exclusively at Warner Bros. Movie World. From out of this world and beyond the darkness comes a fantastic Super Hero thrill ride! . Transfer to hotel after the fun activities.

今天到达霍尔特街码头后，转移到电影世界主题公园。整个娱乐世界，从像致命武器这样的惊心动魄的惊险游乐设施到乐一通村中色彩缤纷但温和的游乐设施，再到充满乐趣的表演.....华纳兄弟电影世界适合每个人。

华纳兄弟电影世界：在华纳兄弟电影世界体验每个人都是明星的世界的神奇和刺激！耗资数百万美元的新好莱坞特技车手特技表演现已在华纳兄弟电影世界开幕。好莱坞特技司机展示了传奇的汽车追逐、车祸和特技场景，这些场景帮助定义了一些好莱坞最伟大的电影。观看新的地球中心 4-D 冒险之旅。Kids' WB 展示了全新的充满活力的娱乐和有趣的 Live Looney。在享受完所有有趣的活动后转移回酒店。

Day 6 : Gold Coast - Departure

B

After breakfast transfer to Brisbane airport for flight back home

早餐后前往布里斯班机场搭乘航班回国

✓ INCLUSIONS

- 4 Nights Accommodation with breakfast (local 4 star)
- Airport transfer as per itinerary
- Sightseeing as per itinerary
- Meals as per itinerary

✗ EXCLUSIONS

- AIG Travel Insurance RM109/pax (Cover COVID-19)
- Optional Tours (If any)
- ETA Visa fee
- Services not mention in above itinerary
- Personal expenses

Note: Sequence of Itinerary will be arranged as per each tour availability and passenger(s) exact travel dates

Hotel with twin-sharing basis 4* OR SIMILAR	City
Mantra Legend or similar	Gold Coast